



寶翠園  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref: BEL/CH/2020/09/066N  
Date: 4 September 2020

To : All Residents of The Belcher's  
From : The Belcher's Club

## Re-opening of Partial Clubhouse Facilities (Phase 2)

Reference is made to the latest review of COVID-19 situation from the Government, partial facilities of The Belcher's Club will be re-opened from **5 September 2020 (Saturday)** as follows:

Facilities	Restriction / Precaution Measure	Remarks
Tennis Court	A maximum of 4 players are permitted to remain in the court at any time, only 2 players on each side of the court	Opened on 31/8/2020 – Phase 1
Gymnasium	Transparent dividers to be deployed between each equipment	Should <b>wear face mask during exercises</b>
Reading Area / Sitting Area	Keep 1.5m between each set of table and sofa	Newspaper and magazines borrowing services will be resumed on 5/9/2020 (Saturday)
Table Tennis Room / Snooker Room / Badminton Court / Squash Court	No more than 4 participants per court/room	According to the government policy, any person in the indoor sports premises is <b>required to wear face mask all the time</b>
Ballet Room / Function Room / Tai Chi Room	No more than 4 participants per room	
Interest Classes		Until further notice

To ensure the health for those who using the Clubhouse facilities and minimize the risk of potential spread of the virus, we will adopt the following arrangements:

- (1) The Belcher's Club will continue to place disinfectant carpets and alcohol-based hand gel for all users;
- (2) Clubhouse staff will measure the temperature of all users entering the Clubhouse. In case of fever (i.e. 37.4°C or above), The Belcher's Club will refuse the residents to enter and use the Clubhouse facilities;
- (3) Residents and guests are required to wear masks during their stay;
- (4) Residents have to keep social distance, at least 1.5 m apart from others;
- (5) To cater the temperature measurement arrangement, the entrance and exit next to the Gymnasium will remain closed;
- (6) Carry out cleaning and disinfection of the shower cubicles at every four hours and additional cleaning and disinfection works would be conducted in need;
- (7) Male and Female Changing Rooms near the Swimming Pool remain closed for ceiling maintenance at footbath, will be reopened until further notice.

As for other facilities, including Swimming Pool, Sauna Room, Steam Room and Children Play Room will remain closed temporarily until further notice.

We apologize for any inconvenience that may have caused.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Management Office Staff at 2542 7238 or Clubhouse Staff at 2542 7228.

AY/gc

Notice post until further notice





**寶翠園**  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

檔案編號 : BEL/CH/2020/09/066N  
日期 : 2020年9月4日

致：寶翠園各住戶  
由：寶翠會

### 會所部份設施重新開放(第二階段)

茲通知各住戶，因應政府就2019冠狀病毒情況之最新評估，寶翠會將於2020年9月5日(星期六)起重新開放以下部分設施：

設施	人數限制/預防措施	備註
網球場	在任何時候，每個球場只限最多4人逗留，每邊球場只限2人	已於31/8/2020開放 - 第一階段
健身室	健身器材之間放置透明間隔	於運動期間必須配戴口罩
閱讀區/閒坐區	每組桌椅之間保持1.5米	將於5/9/2020(星期六)恢復所有報紙及雜誌借閱服務
乒乓球室/桌球室/ 羽毛球場/壁球室	每個房間內/球場內，每節不可多於4人	因應政府規定，任何人身處體育處所內， <u>必須一直佩戴口罩</u>
芭蕾舞室/會議室/ 太極室	每個房間內，每節不可多於4人	
興趣班		直至另行通知

為確保各使用會所設施人士健康著想及減少病毒傳播的風險，會所將採取以下特別安排：

- (1) 寶翠會將繼續擺放消毒地毯及酒精搓手液供所有人士使用；
- (2) 會所職員將為所有進入會所人士量度體溫，如出現發燒(即攝氏37.4度或以上)徵狀，寶翠會將拒絕有關人士進入及使用會所設施；
- (3) 住戶及訪客於逗留會所期間必須佩戴口罩，於淋浴時除外；
- (4) 住戶應盡量保持至少1.5米之社交距離；
- (5) 為配合量度住戶進入會所體溫，會所健身室旁之出入口將繼續關閉；
- (6) 每日最少一次對設施(包括儲物櫃)進行定期環境清潔和消毒，會視乎情況，再安排額外的消毒和清潔工作；
- (7) 游泳池旁之男、女更衣室因進行洗腳池之天花維修工程，現暫停開放，直至另行通知。

其他設施包括游泳池、桑拿室、蒸氣浴室、兒童遊戲室，現階段將繼續暫停開放，直至另行通知。

不便之處，敬請原諒。

如有任何查詢，歡迎致電2542 7238與管理處職員或2542 7228與會所職員聯絡。

AY/gc

此通告張貼至另行通知

